
Kort sammanfattning utöver redovisade dokument från PRO-distriktsordförande 

konferens 6/10 -23 via Zoom 

1. Ordf. Åsa Lindestam informerade, lite utanför dagordningen, om hennes 

träff med ”Skolidrottsförbundet” som gärna vill ha samarbete med PRO 

för insatser i, vid och i anslutning till skola och elever från lågstadie till 

gymnasienivå. I några distrikt finns redan verksamhet hos vissa föreningar 

i samarbete med lokala skolor och med skilda verksamheter för elevernas 

bästa. (min egen formulering). Mycket positiv respons från 

mötesdeltagarna – Åsa kommer att åter ta kontakt med 

Skolidrottsförbundet för att utveckla informationen. 

2. Dagens möte inleddes med en genomgång av den verksamhetsplan som 

styrelsen fastställt för 2024. Kommer att finna tillgänglig digitalt. 

Redovisades med korta kommentarer av valda stycken. 

3. Paul Larsson redovisade budget för 2024. Bra och överskådlig 

presentation med siffror och skriftliga kommentarer. (tror att den också 

skulle tillhandahållas digitalt – om jag fattade rätt.) Något återhållsam på 

vissa områden men med satsningar på medlemsrekrytering bl.a. 

4. Marie Näslund redogjorde för arbetet med att utveckla hemsidan och PRO 

appen. Det uppstår behov av vidareutbildning/komplettering av 

webbansvariga mfl. 

5. Cecilia Parkert projektledare Digisen (som drivs i samarbete med 

Begripsam) redogjorde för projektets två syften.  

a. Rusta äldre för att bli mer digitala 

b. Utveckla alla samhällsfunktioner som jobbar med digitala verktyg 

att göra det på ett bättre och mer användarvänligt sätt 

--Flaggade också för de tre inplanerade Webbinarierna 11/10, 

23/10 och 14/11 

6. Ola Nilsson informerade om höstens kommande prisundersökning. Det blir 

trettionde året som i rad som den genomförs rikstäckande. I år förnyad och 

utökad varukorg. I år endast fysiska butiker. Vi får ett betydande 

mediegenomslag genom prisundersökningen. 

7. Johanna Hållén redogjorde för styrelsens beslutsläge i upphandlingen av nytt 

och gemensamt bokföringsprogram.  (framgår av separat meddelande). 

Kostnadsbilden är fortfarande oklar liksom fördelningsprincipen. Många 

divergerande åsikter finns. Förhandlingar med leverantör fortsätter. Åsa L’s 



kommentar: ”målet måste vara att alla ska med på lång sikt. Inget är klart förrän 

det är påskrivet.” 

8. Åsa Karlberg redogjorde för medlemsstatistik distriktsvis och jämförande 

utifrån olika parametrar. Separat redovisning finns. 

9. Johanna Hållén informerade om att TM som bedriver telefonförsäljning av 

våra skraplotter kommer att förmedla medlemsanmälningar/värvning i 

samband med telefonförsäljning. Pilotprojekt har startat. 

10. Åsa Karlberg informerade om mellanårskongressen 4 juni 2024. Anmälan 

ska in senast 19 april 2024. 

Slutligen uppmanade ordf. Åsa Lindestam att läsa PRO-Info. Och att man 

återkommer med förslag till inbokningar av nästa omgång dialogdagar med 

distrikten 

 

Snabbt nedtecknat 

Kent 


